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Raadsplein 

Datum vergadering: 9 november 2020
Soort ronde: Informatieronde / DebatrondeDebatronde
Onderwerp: Titel notaDoorontwikkeling Gemeentelijk Grondstoffenplan
Voorzitter: Leo Elfers
Griffier: Evert Jan Bagerman
Locatie: Raadzaal 

Aanvang: 19.30 uur
Sluiting: Informatieronde / Debatronde22.00 uur
Insprekers: Titel nota-

Fractie: Woordvoerder:
ChristenUnie Ruth Stoorvogel
GroenLinks Eildert Noorda
Swollwacht Silvia Bruggenkamp
VVD Johran Willegers
CDA Arjan Spaans
D66 Mark Oldengarm
PvdA Jan Slijkhuis
SP Brammert Geerling

Portefeuillehouder William Dogger
Toezegging 1 Uiterlijk halverwege 2021 wordt de raad geïnformeerd over de 

voortgang en haalbaarheid van de nog door te voeren 
maatregelen. Als één van de voorgestelde maatregelen niet 
haalbaar blijkt, zal deze maatregel niet worden doorgevoerd.

Toezegging 2 Het college gaat zich er hard voor maken om op het terrein 
van ROVA het mogelijk te maken om aldaar een innamepunt 
met sorteercentrum van de Stichting Kringloop Zwolle te laten 
realiseren

Toezegging 3 Partijen die nu betrokken zijn bij de OPK-regeling, worden ook 
betrokken bij de uitwerking van de nieuwe regeling die 
hiervoor in de plaats zal treden.

Toezegging 4 De wethouder gaat in gesprek met de ROVA over de 
efficiency in de bedrijfsvoering

Toezegging 5 Het college gaat de eventuele gevolgen op het gebied van 
afvaldumping zorgvuldig monitoren en zal het niet nalaten om 
de handhaving hierop te intensiveren indien dit nodig blijkt.
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Toezegging 6 Het college gaat nog nader kijken naar eventuele extra 
mogelijkheden voor het ophalen van grof huishoudelijk afval 
aan huis bij bepaalde doelgroepen (zoals ouderen) en kijkt in 
dat verband ook of de regeling ter vervanging van de OPK-
regeling hierin een rol zou kunnen spelen

Openstaande vraag 1 De wethouder komt schriftelijk terug op de vraag of de ROVA-
pasjes gebruiksklaar voor alle ondergrondse containers 
gemaakt kunnen worden (en dus niet slechts aan één 
ondergrondse container gekoppeld zijn).

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Toezegging 1 De verordening afvalstoffen wordt nader onder de loep 

genomen en daarbij zal ook onderzocht worden of er extra 
gezinscategorieën toegevoegd moeten worden (in plaats van 
slechts eenpersoons- en meerpersoonshuishouden) en of er 
onderscheid gemaakt moet worden tussen hoog- en 
laagbouw, bij het vaststellen van de hoogte van de 
afvalstoffenheffing.

Aankondiging raadsinstrument Geen
Conclusie: - Alle argumenten en standpunten zijn voldoende 

uitgewisseld..
- De fracties van SP, PvdA en D66 vinden de beslisnota 

nog niet rijp voor besluitvorming, de overige fracties wel.
- De beslisnota zal worden geagendeerd voor de 

eerstvolgende besluitvormingsronde.
Datum vervolgbehandeling: Besluitvormingsronde 16 november 2020


